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PROCES  - VERBAL 
 
 
 
 
 Incheiat astazi 27.04.2023 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al 
orasului Ocnele Mari, convocat prin Dispozitia nr.115/21.04.2023, emisa de primarul 
or.Oc.Mari, la care participa un numar de 11 consilieri din totalul de 13 consilieri in 
functie, absentand nemotivat domnii consilieri locali: Bâzgă Marius – Constantin si 
Dobrin Marian – Ion. La sedinta participa si cetateni ai orasului Ocnele Mari. 
 Domnul presedinte de sedinta, la propunerea domnului primar, suplimenteaza 
ordinea de zi cu urmatoarele puncte : 
 1. Proiect de hotarare privitor la : modificarea si completarea art.2 din 
Hotararea Consiliului Local Oc.Mari nr.11/31.01.2023 privind: aprobarea 
documentatiei tehnico-economice in etapa : Documentatie de avizare a lucrarilor de 
interventie, a devizului general  si a indicatorilor tehnico – economici pentru 
obiectivul de investitii “Reabilitare si modernizare strazi in orasul Ocnele Mari, 
derulat prin Programul national de investitii “Anghel Saligny”; 
 2. Proiect de hotarare privitor la : aprobarea participarii Orasului Ocnele Mari 
la Programul privind casarea autovehiculelor uzate, derulat in cofinantare cu 
Administratia Fondului pentru Mediu, a cuantumului contributiei proprii si a 
numarului autovehiculelor uzate, estimat a face obiectul acordării stimulentului 
pentru casare. 

Se supune aprobarii urmatoarea 
 

ORDINE DE ZI : 
 

 1. Proiect de hotarare privitor la : aprobarea indexarii, cu rata inflatiei, a 
impozitelor si taxelor locale pentru anul fiscal 2024; 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari.  
 2. Proiect de hotarare privitor la : aprobare  documentatie tehnico-economica, 
etapa : Documentatie de avizare a lucrarilor de interventie (DALI), a devizului 
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general si a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investitii 
”Amenajare trotuare  in orasul Ocnele Mari”, judetul Valcea; 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
 3. Proiect de hotarare privitor la : prelungire perioada de inchiriere a 
apartamentului nr.11, bloc ANL din or.Oc.Mari, str.A.I.Cuza, nr.39, jud.Valcea. 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
 Intrebari, interpelari. 
 
 Ordinea de zi prezentata, precum si punctele suplimentate, au fost aprobate cu 
unanimitate de voturi.  
 S-a supus aprobarii procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 31.03.2023 
care a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Domnul presedinte de sedinta da citire punctului 1 de pe ordinea de zi : 
„Proiect de hotarare  privitor la: aprobarea indexarii, cu rata inflatiei, a impozitelor si 
taxelor locale pentru anul fiscal 2024”, care a fost aprobat cu 11 voturi „pentru”.  
 S-a trecut la punctul 2 de pe ordinea de zi : Proiect de hotarare  privitor la: 
„aprobare  documentatie tehnico-economica, etapa : Documentatie de avizare a 
lucrarilor de interventie (DALI), a devizului general si a indicatorilor tehnico – 
economici pentru obiectivul de investitii ”Amenajare trotuare  in orasul Ocnele 
Mari”, judetul Valcea”. 
 Domnul presedinte de sedinta, Pătru Mihai, intreaba cum au fost facute 
reparatiile la trotuarele de pe strada A.I.Cuza, nu cumva in baza proiectului vechi? 
 Doamna Andreescu Carmen, consilier comp.”urbanism, amenajarea 
teritoriului, disciplina in constructii, programe, proiecte” raspunde ca acel proiect nu 
a fost pus in aplicare, intrucat nu s-a prezentat nimeni la licitatie. 
 Doamna consilier local Hodorog Maria – Liana doreste sa fie gasite locuri de 
parcare pentru cetateni, intrucat Politia Ocnele Mari a dat amenzi  cetatenilor de pe 
strada A.I.Cuza pentru parcare in locuri neamenajate. 
 Doamna Andreescu Carmen raspunde ca prin proiectul care se va aproba vor fi 
amenajate si parcari. 
 A fost supus aprobarii proiectul de hotarare, care a fost aprobat cu 11 voturi 
„pentru”. 

 S-a trecut  la punctul 3 de pe ordinea de zi : Proiect de hotarare privitor la : 
„prelungire perioada de inchiriere a apartamentului nr.11, bloc ANL din or.Oc.Mari, 
str.A.I.Cuza, nr.39, jud.Valcea”, care a fost aprobat cu 11 voturi „pentru”. 
  Domnul presedinte de sedinta a dat citire primului punct suplimentat pe 
ordinea de zi :”Proiect de hotarare privitor la modificarea si completarea art.2 din 
Hotararea Consiliului Local Oc.Mari nr.11/31.01.2023 privind: aprobarea 
documentatiei tehnico-economice in etapa : Documentatie de avizare a lucrarilor de 
interventie, a devizului general  si a indicatorilor tehnico – economici pentru 
obiectivul de investitii “Reabilitare si modernizare strazi in orasul Ocnele Mari, 
derulat prin Programul national de investitii “Anghel Saligny”. 
 Domnul presedinte de sedinta intreaba daca diferenta de bani se gaseste in 
momentul de fata in bugetul local. A observat ca strazile Valea Bradului si 
Ganjulesti nu sunt prinse in acest proiect si intreaba de ce. 
 Doamna Andreescu Carmen raspunde ca acum nu sunt, dar pe viitor se va face 
o rectificare. 
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 Domnul primar raspunde ca suma care a fost repartizata orasului Ocnele Mari 
este doar de 14 milioane lei, se depaseste cu 8 milioane valoarea totala a lucrarilor. 
Inainte de a fi aprobat proiectul tehnic vor fi si banii in bugetul local pentru aceasta 
lucrare. Raspunde domnului presedinte de sedinta, Mihai Patru, ca pentru a face 
parte din acest proiect, strazile trebuie sa indeplinesca minimul de cerinte (apa, 
canal, gaz natural), din acest motiv cele doua strazi nu au fost incluse. 
 Domnul consilier local Fetele Danut este foarte suparat ca strada Valea 
Bradului, care este aproape de centrul orasului, nu este inclusa in acest proiect, si nu 
va vota acest proiect de hotarare. 
  Domnii consilieri locali Pătru Mihai, Chirca Gheorghe – Catalin, Popescu 
Ileana, Hodorog Maria – Liana sunt de aceeasi parare cu domnul consilier local 
Fetele Dănuț. 
 Domnul primar  explica domnilor consilieri locali ca daca acest proiect de 
hotarare nu va fi votat  nu se va putea implementa proiectul pe Anghel Saligny la 
nivel local. Doreste ca cei care vor sa se abtina sa isi revizuiasca pozitia. Spune ca 
atunci cand vor fi introduse utilitatile pe aceste strazi care nu sunt prinse in acest 
proiect va solicita suplimentarea. 
 Dupa explicatia data de catre domnul primar, domnul presedinte de sedinta a 
supus votului proiectul de hotarare suplimentat pe ordinea de zi, care a intrunit un 
numar de 11 voturi “pentru”. 
 S-a dat citire punctului 2 suplimentat pe ordinea de zi : “Proiect de hotarare 
privitor la : aprobarea participarii Orasului Ocnele Mari la Programul privind casarea 
autovehiculelor uzate, derulat in cofinantare cu Administratia Fondului pentru 
Mediu, a cuantumului contributiei proprii si a numarului autovehiculelor uzate, 
estimat a face obiectul acordării stimulentului pentru casare », care a fost aprobat cu 
11 voturi « pentru ». 
 S-a trecut la ultimul punct de pe ordinea de zi : ”Intrebari, interpelari”. 
 Domnul presedinte de sedinta da cuvantul domnului Calea Gheorghe, cetatean 
al or.Oc.Mari care doreste sa stie daca functionarul public care ocupa postul de 
arhitect sef are pregatirea necesara, pentru ca nu se implica in problemele orasului, 
spunand ca este „Cod rosu” in P.U.G.-ul or.Oc.Mari, intrucat se construieste haotic, 
unele persoane neavand autorizatie de construire, dand exemplul familiei Schiopu 
care construieste in zona expropriata. Intreaba cine verifica. 
 Doamna Andrescu Carmen, consilier compartiment”urbanism, amejarea 
teritoriului, disciplina in constructii, programe proiecte” raspunde ca cei care au 
construiesc fara autorizatie  au primit amenzi, li s-au sistat lucrarile pana la intrarea in 
legalitate. 
 Domnul Calea Gheorghe spune ca numitul Udrea Viorel si-a montat camere de 
supraveghere in sensul spionarii cetatenilor pentru ca, aceste camere inregistreaza pe 
strada. Doreste ca pentru sedinta urmatoare a Consiliului Local Ocnele Mari sa fie 
informat de catre doamna Andreescu care lucreaza la urbanism , daca au fost fost 
eliberate avize pentru construire case, spunand ca numitul Barbu Adrian a construit 
fara autorizatie in punctul „Cazarma” Ocnita pe teren situat in extravilanul orasului . 
 Domnul presedinte de sedinta doreste ca in sedinta ordinara din luna urmatoare 
sa fie invitati cei implicati in realizarea P.U.G.-ului. 
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 Domnul primar spune ca pe data de 11 mai a.c. este sedinta privind dezbaterea   
publica la finalul perioadei de consultare  a noului P.U.G.  si R.L.U., sedinta ce va 
avea loc la Casa de Cultura”Mircea Demetriade” Ocnele Mari, incepand cu ora 10,00. 

Nemaifiind alte probleme, domnul presedinte de sedinta anunta inchiderea 
lucrarilor sedintei, multumind pentru participare. 
 
 
 
 
 
         PRESEDINTE DE SEDINTA,                        SECRETAR GENERAL,                                        
                                 jurist 
                   PĂTRU MIHAI                               MATEI MIHAELA-CRISTIANA 
                                                                        
 
 
 
 
OCNELE MARI, 
27.04.2023 
Red/dact/MCM 


